
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora S³awomira Kowalskiego

na 72. posiedzeniu Senatu
w dniu 17 marca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z nadal obowi¹zuj¹cym rozporz¹dzeniem ministra spraw wewnêtrznych i administracji

z dnia 15 lipca 2008 r. w sprawie rodzaju wydatków bezpoœrednio zwi¹zanych ze œwiadczeniem us³ugi
przy³¹czenia do sieci w celu zapewnienia korzystania z us³ugi szerokopasmowego dostêpu do internetu
przez jednostki uprawnione (DzU nr 130, poz. 830) w terminie do 15 kwietnia 2011 r. jednostki samo-
rz¹du terytorialnego mog¹ przesy³aæ do wojewody zbiorcze wnioski o udzielenie dotacji (wzór wniosku
stanowi za³¹cznik nr 3 do rozporz¹dzenia) przeznaczonej dla uprawnionych jednostek na finansowanie
wydatków bezpoœrednio zwi¹zanych ze œwiadczeniem us³ugi przy³¹czenia do sieci w celu zapewnienia
korzystania z us³ugi szerokopasmowego dostêpu do internetu.

Zgodnie z art. 81 ust. 5 pkt 1 – 6 ustawy z dnia 16 lipca 2004 r. – Prawo telekomunikacyjne (DzU
nr 171, poz. 1800 z póŸniejszymi zmianami) jednostkami uprawnionymi s¹: szko³y publiczne, szko³y
niepubliczne o uprawnieniach szkó³ publicznych, w których realizowany jest obowi¹zek szkolny lub
obowi¹zek nauki, zak³ady kszta³cenia nauczycieli, publiczne centra kszta³cenia ustawicznego, centra
kszta³cenia praktycznego, m³odzie¿owe oœrodki wychowawcze, m³odzie¿owe oœrodki socjoterapii, spec-
jalne oœrodki szkolno-wychowawcze, specjalne oœrodki wychowawcze i poradnie
psychologiczno-pedagogiczne, publiczne placówki doskonalenia nauczycieli i publiczne biblioteki pe-
dagogiczne oraz publiczne biblioteki.

W powy¿szym zestawieniu jednostek uprawnionych do korzystania z szerokopasmowego dostêpu do
internetu zosta³y pominiête przedszkola, pomimo ¿e w art. 2 ustawy o systemie oœwiaty s¹ wymienione
jako jednostki organizacyjne.

Czy w zwi¹zku z tym istnia³aby mo¿liwoœæ rozszerzenia wy¿ej wymienionego zestawiania jednostek
uprawnionych do korzystania z szerokopasmowego dostêpu do internetu o przedszkola, w których co-
raz czêœciej uczy siê podstaw informatyki?

Z powa¿aniem
S³awomir Kowalski




